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2023 Jaarverslag van de St. Maassluis 
Partnerstad van Kézdivásárhely  
(in Roemenië) 
 
 

Stedenband  en bestuursvergaderingen 
In het voorjaar werd er eerst een stedenband vergadering geregeld met 
vertegenwoordigers van de stedenband van Béregszász in Oekraïne en de 
contactambtenaar Arjan Mook. 
De gemeente Maassluis heeft het voornemen om de stedenband met Hatvan 
(Hongarije) te beëindigen. De gemeenteraad zal hier over een besluit nemen. 
De Stichting Maassluis Partnerstad van Kézdivásárhely (SMPK) heeft al in 2019 een 
project opgezet om leerlingen uit te wisselen op het niveau van 4e HAVO of VWO. 
Helaas konden we er niet mee verder door de Corona jaren. Hr. Mook zal nagaan wie 
vanuit het VO benaderd kan worden. 
SMPK richt zich op uitwisselingen op divers gebied, cultuur, sport, maatschappij, 
scholen, enz. St. AK richt zich meer op hulpverlening van bijvoorbeeld arme gezinnen 
en projecten met organisaties die op een bepaalde manier de gezinnen kunnen 
ondersteunen. 
SMPK vraagt B&W om ook op gemeentelijk niveau uitwisselingen te organiseren zoals 
vastgelegd is in de Overeenkomst met bovengenoemde steden in 2001. 
We spreken af dat er in het voorjaar en najaar een Stedenbandvergadering af te 
regelen om zo op de hoogte te blijven van elkaars plannen en activiteiten.  
Helaas hebben wij geen subsidie gekregen voor 2023 vanwege een te late inschrijving.  
Er waren geen respijtmogelijkheden. 
Het jaarverslag 2022 met Art Camp projectverslag is 15 april 2023 goedgekeurd.  
 
Via een brief voor B&W hebben we aan gegeven wat onze stedenband met informatie 
betekent voor de gemeente Maassluis en Kézdivásárhely. Tijdens de Coronajaren 
waren de contacten met elkaar niet persoonlijk mogelijk, wel via mail en een 
Teamvergadering. Met sommige personen, meer op een particuliere manier, wisten 
we toch het verband te herstellen. 
 
In de loop van 2023 hebben we een projectenplan opgesteld met diverse 
mogelijkheden, o.a. proberen een bezoek te brengen aan Kézdivásárhely om samen 
een aantal projecten op te zetten. Het bezoek is 2024 is gelukt. 
 
Nieuwe statuten en UBO inschrijving 
Vanwege de nieuwe wet voor Bestuur Toezicht Recht Personen hebben we m.b.v. 
notaris Steenis nieuwe statuten geformuleerd. We hebben subsidie aangevraagd voor 
de rekening van de notaris en met dank hier voor B&W gekregen. Wij staan 
ingeschreven bij de Ultimate Benificial Owners (UBO).  
 
Raadsvergadering 28 -04- 2023 
Wij zijn op 28 maart aanwezig geweest bij de raadsvergadering waar het besluit 
genomen is dat de stedenband met Hatvan beëindigd zal worden, Een besluit dat wij 
betreuren omdat het een politiek besluit is, vanwege de landelijke politiek van president 
Orban.  
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Het Jaarverslag 2023 is goedgekeurd door het bestuur. Het is uitgebreid met de 
informatie van een projecten lijst van 2016, zie verder. 
 
Henny Duijn-Visscher, voorzitter 
Ans van de Wiel, secretaris 
Joop Vaissier, bestuurslid 
Emma de Zanger, bestuurslid. 

 
Projecten en bezoeken sinds 2016 

 
2016 
Door overlijden van de voorgaande voorzitter en verhuizing van de oude secretaris is 
het bestuur veranderd. Nieuwe bestuursleden 
zijn Ans van de Wiel, Joop Vaissier en Marian 
van Buuren, Henny Duijn-Visscher wordt 
voorzitter. 
De naam wordt Maassluis Partnerstad van 
Kézdivásárhely. 
In september gaan Ans van de Wiel, Joop 
Vaissier en de voorzitter op contact bezoek naar 
Kézdivásárhely. Vooral om alle contacten van diverse organisaties en gemeente te 
leren kennen. 
 
2017  
Project Gedichtenbundel 
Joop Vaissier zet het project Gedichtenbundel op i.s.m. de bibliotheek. 
 De bedoeling is om uit iedere stedenbandstad en Maassluis 2 dichters gedichten te 
laten maken, die worden vertaald in het Nederlands. Kunstenaars in Maassluis zullen 
dan de illustraties maken voor het boekje. 
 
Werkbezoek uit Kézdivásárhely  
Mevrouw Olga Balint directeur van het grote zorgcentrum Barones Stefanie 
Szentkerszty voor kinderen en volwassenen met een geestelijke beperking, die zowel 
intern en extern verbonden zijn aan dit centrum.  
Doel werkbezoek is verschillende organisaties te bezoeken in de omgeving en in 
Maassluis.  
Zoals de Dukdalf, Crisisopvang, dagopvang Parkhof, Rode Kruis creatief zwemmen in 
de Kulk, enz. 
 
Financiële actie voor Roma school 
Door Ans van de Wiel wordt een financiële actie georganiseerd voor de Roma school 
in Kézdivásárhely. De onderwijzeres Eva Deak kan extra onderwijsmiddelen voor deze 
kinderen gebruiken. 
 
Kerstmarkt 2017  
De bestuursleden hebben via de kraam op deze Kerstmarkt P.R. gemaakt voor de 
SMPK en ook via de verkoop van diverse artikelen uit Kézdivásárhely meer 
bekendheid gerealiseerd. 
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2018 
Wij hebben aandacht besteed aan P.R. een nieuw logo, een folder en visitekaartjes 
gemaakt. Met dank aan Ans van de Wiel. Met hulp van een vrijwilliger wordt onze 
website een realiteit. 
Ook is er een Nieuwsbrief naar B&W en gemeenteraad gestuurd. 
 
Projecten:  
Filmpjes uitwisseling 
Leerlingen van Nagy Mozes Lyceum in Kézdivásárhely en Revius in Maassluis hebben 
filmpjes gemaakt van hun dagelijks leven en schoolactiviteiten.  
De filmpjes zijn digitaal uitgewisseld en met plezier wederzijds bekeken! 
 

Contactbezoek in september 
Speciaal voor dit werkbezoek werd er een tijdschrift gemaakt in 
het Engels.  
Met als doel het ontstaan van de stedenband en de activiteiten tot 
heden met de diverse organisaties en de gemeente van 
Kézdivásárhely. Iedere organisatie kreeg een 
tijdschrift. 
 
Dichtbundel  
De Dichtbundel met gedichten van verschillende 
dichters uit Maassluis en Kézdivásárhely werd 

tijdens het werkbezoek op 12 september 2018 op het stadhuis aan 
burgemeester Tibor Bokor uitgereikt. De dichters en veel pers- en 
radio- en tv-journalisten waren aanwezig. 
Op 22 november vond hetzelfde ritueel ook plaats op het stadhuis van Maassluis, 
burgemeester Edo Haan nam de Dichtbundel in ontvangst. Aanwezig waren dichters, 
bestuur van de SMPK en pers. Ook de gedichten werden voorgedragen door de 
makers. 
 
Kerstmarkt 
Wederom werd er een kraam gehuurd om gemaakte Kerstcadeautjes uit 
Kézdivásárhely te verkopen. Er werden folders uitgedeeld ook om meer bekendheid 
te geven aan de stedenband Maassluis/ Kézdivásárhely. 
 

2019 
Bezoek burgemeester Edo Haan aan Kézdivásárhely 25 t/m 28 september. 
Met de contactambtenaar  Hjalmer Theunissen is er veel contact geweest voor de 

voorbereiding.  
 
Het bezoek was zeer geslaagd door de bezoeken 
aan: Stadhuis Kézdivásárhely, Confectie fabriek 
Meijers, ijshockey stadion, Ziekenhuis regionaal, 
Nieuwe park, Nagy Mozes Gymnasium, Rode Kruis 
gebouw, en bij Club Maassluis. 
Het bezoek wordt afgesloten met een bezoek aan 

Székely museum in Sft. George en historische centrum van Brassov. 
Veel contacten, vele mensen en organisaties gesproken. 
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Bezoek Rode Kruis delegatie  
Na het bezoek van burgemeester Haan aan Kézdivásárhely komt er een groep van 10 
Rode Kruisvrijwilligers naar Maassluis van 1 t/m 6 oktober. Zij bezoeken burgemeester 
Edo Haan op het stadhuis. Verder wordt de groep begeleid door Gertjan v.d. Velden, 
Joop Vaissier, Ans v.d. Wiel en Henny Duijn. Men geniet van historisch Maassluis, de 
Furieade en de Rode Kruisactiviteiten. 
 

2020 
 
Gemeente contacten 
De gemeentelijke contactpersoon Hjalmer Theunissen per 1 januari stadsarchivaris 
geworden bij de gemeente Vlaardingen. Gertjan v.d. Velden wordt de nieuwe en voor 
ons de bekende gemeente contactpersoon. 
Door de Corona richtlijnen kunnen we weinig meer organiseren. De projecten Leerling 
uitwisseling en Art Camp worden doorgeschoven naar 2021. 
 
Project Tassen  
Door ons bezoek vorig jaar hebben we samen met de 
medewerkers en cliënten van zorgcentrum Barones Stefanie 
Szentkerszty een tassenproject opgezet.  
Deze tassen worden verkocht door de winkel Ervaar 
Maassluis. De opbrengst gaat naar het zorgcentrum. 
 
Nieuw Bestuurslid 
Tot ons genoegen heeft Emma de Zanger ons bestuur weer versterkt als algemeen 
bestuurslid. 
 

2021 
We vergaderen via een Teammeeting en bespreken de volgende informatie vanuit 
Kézdivásárhely. Er heeft zich een stedenband groep Kézdivásárhely  gevormd met 
diverse leden vanuit het stadhuis, Nagy Mozes Lyceum, het Museum. Contactpersoon 
is Dósa Csaba manager Tourist office. We hebben een Teamvergadering met deze 
groep en maken kennis met elkaar en eventuele projecten zullen opgestuurd worden. 
De contactambtenaar Gertjan van de Velden kan niet meer van steun zijn voor ons. 
De tassenverkoop gaat redelijk, de financiën worden geregeld door Henny Duijn.  
Eind 2021 wordt dit project afgesloten i.o.m. het zorgcentrum Barones Stefanie 
Szentkerszty. Door Coronaregels werd het moeilijker aldaar om aan meer tassen te 
werken.  
Er wordt informatie bij notaris Steenis ingewonnen m.b.t het veranderen van de 
statuten vanwege de Wet Bestuur Toezicht Rechtspersonen. Wij vragen subsidie aan 
bij de afdeling Subsidie beheer. 
In het najaar worden er voorbereidende plannen gemaakt met de SMK voor een 
mogelijk Art Camp in 2022.  
 

2022 
Gemeenteperikelen. 
Omdat wij geen contactambtenaar meer hebben wordt er een brief met vragen naar 
de burgemeester Edo Haan gestuurd. Later in het jaar wordt Arjan Mook benoemd. 
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Art Camp 2022 
Ans v.d. Wiel en Henny Duijn i.s.m. de Stichting Maassluise Kunstenaars organiseren 
Art Camp van 7 t/m 13 juni.  
Er komen van iedere stedenband 2 kunstenaars, aangevuld met kunstenaars uit 
Maassluis. Men krijgt een organisatieschema, er wordt ook op zaterdag 10 juni mee 
geschilderd aan de Waterweg i.v.m. thema 150 jaar Waterweg. Alle schilderijen 
worden tentoongesteld in het Douanehuisje gedurende het weekend.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De kunstenaars bedankten ons voor de organisatie de leuke sfeer en de diverse 
mogelijkheden om ook Maassluis beter te leren kennen en elkaar.  
 
Na een evaluatie met de SMK hebben we vele positieve reacties gehad en ook een 
mooi persartikel in het AD en de Schakel. 
 
 

2023 
 
Zie bladzijde 1,  bovenaan. 
 


